
Sprawozdanie z pracy burmistrza za okres od 30 sierpnia do 23 września 2024. 

Wybrane zagadnienia: 

1. Trwają przygotowania do przejścia fali powodziowej przez gminę Police. 

Według prognoz pogodowych dotyczących m.in. kierunku wiatrów oraz 

po uwzględnieniu charakterystyki Odry w jej górnym biegu i obszaru 

Międzyodrza ryzyko wysokiej wody w gminie Police nie jest duże. W 

ubiegłym tygodniu w wyniku wystąpienia wiatrów północnych w Policach 

odnotowaliśmy tzw. „cofkę” i poziom wody wzrósł do poziomu 558 cm 

według wskazania w Trzebieży. Stan alarmowy to 560 cm. Obecnie 

wskazanie wodomierza to 507 cm i znajduje się ono we wskazaniach 

średnich.  

2. Bierzemy udział w zebraniach sztabów kryzysowych Wojewody oraz 

Starostwa. W gminie Police regularnie monitorujemy stan wałów 

przeciwpowodziowych, usuwany uszkodzenia. Najczęstszą przyczyną 

uszkodzeń jest aktywność bobrów. Nad stanem wałów oprócz jednostek 

Państwowej Staży Pożarnej czuwają gminne jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej. W gminie Police mamy jednostki w Trzebieży, Policach, Tatyni 

oraz w Tanowie. Mamy zabezpieczone worki, piasek i logistykę  do działań 

interwencyjnych. 

3. Polickie jednostki OSP Police, Tanowo i Trzebież w zeszłym tygodniu 

oddelegowane zostały do działań przy komendach w Kłodzku i 

Wrocławiu. Była to ich oddolna inicjatywa. Za dzielną i pełną 

zaangażowania pracę dziękujemy. Obecnie wszystkie jednostki wróciły do 

Polic i czuwają nad naszym bezpieczeństwem. 

4. Mieszkańcy Polic wspierają ofiary powodzi w licznych zbiórkach 

pieniędzy i darów. Z Polic wyjechały pierwsze transporty darów m.in. ze 

zbiórki gminnej i „Koncertów Charytatywnych w Policach” oraz z polickich 

sołectw. Zbiórka w obiekcie OSiR przy ul. Pisakowej trwa nadal. Prosimy 

zwracać uwagę na komunikaty wskazujące czego konkretnie potrzebują 

teraz najbardziej powodzianie. 

Wszystkim zaangażowanym bardzo dziękujemy. 

5. Trwają prace nad powołaniem Polickiej Rady Młodzieżowej. Chcemy 

przedstawić Państwu propozycje na jednej z najbliższych rad miejskich. 

Rada ma być aktywna, edukować społecznie oraz wyrażać potrzeby 

młodych ludzi, którzy są przyszłością Polic. 

6. W urzędzie miasta Szczecin oraz w siedzibie zakładów odbyły się 

spotkania z kolejnymi inwestorami zainteresowanymi inwestowaniem na 



terenie Portu Morskiego w Policach. Rozmowy są obiecujące, dają 

nadzieję na więcej miejsc pracy i większe wpływy do budżetu Polic. 

7. Odbyło się spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim z m.in. Marszałkiem 

Olgierdem Geblewiczem. Tematem spotkania m.in. było lepsze 

wykorzystanie środków finansowych na wymianę systemów ogrzewania 

na bardziej przyjazne środowisku oraz na wymianę taboru autobusowego 

na nowszy i bardziej ekologiczny. 

8. Port Morski uzyskał dofinansowanie na budowę bocznicy kolejowej przy 

terenach inwestycyjnych portu w Policach. Bocznica obsługiwałaby 

również tereny należące do gminy Police. Inwestycja realizowana będzie z 

udziałem PKP PLK. Podpisanie umowy głównej na nastąpić do 31 

października 2024 roku. 

9. Zakończona została budowa budynku komunalnego przy ul. 

Niedziałkowskiego. Odbywa się nabór wniosków na zasiedlenie nowych 

lokali. Do dnia 20 września wpłynęło 40 wniosków. Warunkiem jest 

zdanie obecnie zajmowanego lokalu. Na przełomie października i 

listopada odbędzie się losowanie nowych mieszkań. Odzyskane lokale 

będą przeznaczone do realizacji kolejki mieszkaniowej oraz dla najemców 

budynków przeznaczonych do wysiedlenia. 

10. Przesunąłem 500 tys. zł na przebudowę ul. Kochanowskiego etap II. 

Zakres zadania obejmuje przebudowę oświetlenia oraz wybudowanie 

jezdni z kostki polbrukowej. W zależności od warunków jezdnia wykonana 

byłaby w okolicach 1 kwartału 2025. Dzięki temu połączymy ulice 

Kochanowskiego i Mikołaja Reja. 

11. Kończymy remont częściowy pomieszczeń w polickim żłobku. Remont 

ma znacznie poprawić warunki bytowania w nim dzieci i kadry. 

12. We wrześniu uroczyście powołaliśmy na stanowiska 4 dyrektorów szkół. 

Stanowiska objęli: SP1- Marek Zganiacz, SP3- Monika Fryszkowska, SP8- 

Małgorzata Dalke, SP Tanowo- Agnieszka Freitag. Odbyło się również 

wręczenie nauczycielom awansów zawodowych na stopień nauczyciela 

mianowanego. Życzymy kolejnych sukcesów. 

13. Odświeżamy kolejne skwery w naszym mieście. Kolejne to skwer przy ul. 

Grunwaldzkiej i skarpa w Parku Staromiejskim. Chcemy by nasza gmina 

wyglądała ładnie i czysto. 

14. Prowadzimy działania i zmiany mające na celu aktywizację i 

dostosowanie do potrzeb mieszkańców ofertę Miejskiego Ośrodka 

Kultury. W ostatnim czasie odbyło się wiele wydarzeń plenerowych. 



Obecnie przeprowadzana jest ankieta dotycząca potrzeb mieszkańców 

dotyczących m.in. oferty MOK. Zachęcamy do udziału w ankiecie. 

15. Dzięki intensywnej pracy nowego zarządu ZWiK w Policach 

unieważniony został wniosek dotyczący zaplanowanych przez poprzednie 

władze podwyżek za dostawę wody i odbiór ścieków. Obecnie 

procedowany wniosek daje propozycje podwyżek o około połowę 

niższych w tym zakresie. Aby podwyżki nie były drastyczne dla 

mieszkańców dokapitalizujemy ZWiK z budżetu gminy kwotą około 2 mln 

złotych. 

16. Oglądaliśmy nieruchomość powiatu w Tanowie, której nabyciem 

wyraziliśmy zainteresowanie. W przypadku nabycie gmina przeznaczyłaby 

nieruchomość na cel wybudowania DPS-u. W tym zakresie potrzeby 

naszej gminy znacznie rosną i oceniamy, że zapewni to dobra ofertę 

naszym mieszkańcom. Sprawę pilotuje dyrektor polickiego OPS. 

17. Prowadzimy rozmowy ze starostwem mające doprowadzić do remontu 

określonych dróg powiatowych w gminie Police. Gmina rozważa wsparcie 

tego zadania ze środków własnych. 

18. Rozpoczęliśmy prace projektowe dotyczące przebudowy ul. Siedleckiej. 

Maja zakończyć się do połowy roku przyszłego. W przypadku uzyskania 

dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg moglibyśmy 

rozpocząć prace w połowie przyszłego roku. 

19. Odbyło się spotkanie z rektor Magdaleną Fiternicką - Gorzko oraz 

kanclerzem Wojciechem Domańskim z Wyższej Szkoły Administracji 

Publicznej w Szczecinie. Zmierzamy do podpisania porozumienia, które 

ma na celu wsparcie kształcenia młodzieży oraz podnoszenie kwalifikacji 

naszej kadry. 

20. W ostatnich dniach na obszarze miasta Police i w okolicach mieszkańcy 

mogli odczuć znaczne uciążliwości jeżeli chodzi o jakość powietrza. 

Uwzględniając fakt, że zdarzają się one nie pierwszy raz prowadzimy 

działania mające na celu doprowadzenie do lepszego informowania i 

monitorowania zdarzeń na obszarze zakładów. Wystosowaliśmy pismo do 

władz spółek w którym wskazujemy na konieczność spotkania i 

utworzenia zespołu, który zagwarantuje mieszkańcom większe 

bezpieczeństwo i wiedzę o możliwych zdarzeniach wynikających w 

funkcjonowania zakładów. Czasy się zmieniają, społeczeństwo coraz 

świadomiej podchodzi do spraw ekologii i zdrowia. Takich tematów nie 

można bagatelizować, ale należy podejmować również działania mające 

na celu systemowe rozwiązania w tym zakresie. 



 

To tak po krótce i wybiórczo. Jeżeli są inne tematy, o których 

szanowni radni chcieliby był poinformowani to zapraszam do zadawania 

pytań. 


